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Zápisnica 
z rokovania Rady školy pri ZŠ Komenského 3, Bernolákovo 

 
 
 
 

Dátum a miesto: 15. 03. 2022 o 17:30 hod, Kultúrny dom v Bernolákove 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny 

 

Program rokovania: 

1. Privítanie 

2. Voľba zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

3. Výskyt násilia a šikany na ZŠ v Bernolákove v školskom roku 2021/2022 – 

neverejný bod 

4. Organizácia školského roku 2022/2023 - priestory pre zabezpečenie 

výučbového procesu 

5. Rôzne 

 
 
K bodu 1) 
 
Rokovanie otvorila a viedla členka Rady p. Mgr. Timea Selnekovičová, na základe 
poverenia predsedníčky Rady p. Brunel. 
Na úvod konštatovala, že zasadnutie je uznášaniaschopné, nakoľko je prítomných 7 
z celkového počtu 11 členov. 
 
 
K bodu 2) 
 
Predsedajúca navrhla ako zapisovateľa p. Jurigu, ako overovateľov zápisnice p. 
Šimigovú a p. Hanica.  
 
Hlasovanie č. 1:  7-0-0 (za-proti-zdržal sa) 
Za zapisovateľa bol zvolený p. Juriga, za overovateľov p. Šimigová a p. Hanic. 
 
 
Následne prebehlo hlasovanie o zmene programu zasadnutia. 
Bol predložený návrh, aby bol najskôr prerokovaný bod 4 programu kvôli prítomnosti 
zástupcu starostu obce. 
 
 
Hlasovanie č. 2:  7-0-0 (za-proti-zdržal sa) 
Zmena v programe zasadnutia: pokračovať sa bude bodom 4 predloženého 
programu. 
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K bodu 4) 
 
Zástupca starostu obce p. Turenič informoval o výsledku prerokovania zabezpečenia 
priestorov pre ZŠ na zasadnutí obecného zastupiteľstva. Skôr diskutované riešenie 
o montáži kontajnerovej prístavby nebolo odsúhlasené kvôli nerentabilite riešenia. 
Ďalším dôvodom boli takiež požiadavky z regionálneho Úradu verejného 
zdravotníctva, ktoré by vyžadovali neprimerané náklady a atypické rozmery 
kontajnerov, ktoré by v konečnom dôsledu zvyšovali obstarávacie náklady na takéto 
prechodné riešenie.  
 
Zabezpečenie priestorov pre školský rok 2022/23 bolo dohodnuté formou vytvorenia 
menších učební v existujúcich priestoroch školy. Úprave priestorov bude 
predchádzať preverenie priestorových možností, ktoré posúdi vedenie ZŠ a poverení 
pracovníci zriaďovateľa.  
 
K predloženým informáciám sa vyjadrila p. Šimigová, ktorá pripomenula, že na 
situáciu s priestormi je upozorňované už niekoľko rokov a nakoniec sa to rieši na 
poslednú chvíľu.  
 
V ďalšej diskusii pp. Hanic a Požár ozrejmili situáciu na rokovaní obecného 
zastupiteľstva a históriu rozhodovania k tejto veci. 
 
Zástupca starostu obce p. Turenič informoval členov Rady školy o prijatom zámere 
obce na výstavbu školy z úverových prostriedkov, ktorá bude spustená v mesiacoch 
4-5/2022 a s predpokladaným termínom spustenia výučby od školského roka 
2023/24. 
 
Člen Rady p. Požár sa ďalej informoval o pripravenosti školy zvládnuť nárast počtu 
žiakov z Ukrajiny. Zástupkyňa školy informovala, že zatiaľ bolo prijatých 9 žiakov 
a začlenených do príslušných ročníkov. V procese ďalšieho prijatia je aktuálne 5 
ďalších žiadateľov. 
 
 
Hlasovanie č. 3:  7-0-0 (za-proti-zdržal sa) 
Rada školy berie na vedomie predložené informácie k organizácii školského roku 
2022/2023 na ZŠ Bernolákovo. 
 
 
 
Zasadnutie Rady školy ďalej pokračovalo v rokovaní bodom 3 formou neverejného 
prerokovania. 
 
 
 
K bodu 3) 
 
Členovia Rady sa oboznámili so správou o výskyte násilia a šikany na ZŠ 
v Bernolákove, ktorá bola doručená od zastupujúcej riaditeľky p. Moldovej. Niektoré 
podklady a podnety boli doručené aj priamo od rodičov detí.  
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Členka Rady p. Selnekovičová dala do pozornosti v tejto veci silné kompetencie 
Úradov práce, sociálnych vecí a rodiny, ktoré je možné využiť pri riešení násilia 
a šikany zo strany žiakov. Ponúkla svoju súčinnosť a skúsenosti v prípade potreby zo 
strany ZŠ.  
 
Člen Rady p. Gajdošík pripomenul, že nárast problémov spôsobuje aj prijímanie detí 
do ZŠ, ktoré neprešli posúdením pripravenosti na vzdelávací proces zo strany Centra 
pedagogicko – psychologického poradenstva a prevencie. 
 
Člen Rady p. Požár ozrejmil postupy obecnej polície vo veci monitorovania 
problémových miest v obci. 
 
 
Hlasovanie č. 4:  7-0-0 (za-proti-zdržal sa) 
Rada školy berie na vedomie predložené informácie a odporúča pokračovať v riešení 
konfliktných situácií, násilia a šikany v spolupráci s odborne príslušnými inštitúciami, 
najmä Úrad práce, sociálnych vecí a rodiny a Centrum pedagogicko – 
psychologického poradenstva a prevencie. 
 
 
 
 
K bodu 5) 
 
Člen Rady p. Gajdošík predniesol podnet na zlepšenie práce s integrovanými deťmi. 
 
 
Rada školy zobrala informáciu na vedomie. 
 
 
 
 
 
Bernolákovo, dňa 15. 3. 2022 
 
 
 
 
„ podpísané“        „ podpísané“ 
.................................................    ................................................. 
Jaroslav Juriga       Ivana Šimigová 
zapisovateľ        overovateľka zápisnice 
 
 
 
         „ podpísané“ 
        ................................................. 
         Rado Hanic 

overovateľ zápisnice 


